
 Zápis OsV č.: 4/2021 

OsV: Vnitřní město 

Datum:   23.11.2021 

Přítomni: 

 

Jana Buřičová, Josef Dlouhý, , Vladimír Střihavka, Kristýna Svobodová, Ivo 

Šalátek, Lubomíra Šťastná, Jan Šťastný,  

Omluveni: Jan Vopěnka, Monika Březinová Seifertová, Tomáš Horák, Jan Ďoubal, Eva 

Altová, Dana Horáková, Jan Drnek, Roman Sádlo, Lenka Sádlová 

Neomluveni: Pavla Beukers Turková, Jana Králová, Bohuslav Procházka, Šárka Švédíková, 

Roman Segiň, Jakub Obraz, Šárka Dáňová 

Člen RM, ZM:  

Hosté Jana Špačková 

 
 

 

Body jednání: 

1. Projednávání dopravního generelu 

2. Kamera na náměstí na hotelu Mědínek 

3. Park pod Vlašským dvorem 

4. Vánoční akce OV KHVM 

5. Vyřazení neaktivních členů 
6. Finance OV KHVM 

 

 

1. Projednávání dopravního generelu v hale Klimeška 11. 11. 2021 

- přítomno 52 osob 

- nepřipravenost ze strany města 

- nevhodně zvolený termín (Svatomartinský průvod) 

- na prezentaci OV KHVM nedošlo 

- proběhlo hlasování o jednotlivých variantách 

var. 1 – 2 hlasy 

var. 2 – 0 hlasů 

var. 3 -  50 hlasů 

 POZNÁMKY OV KHVM KE GENERELU: 

 v Husově a Tylově ul. se nachází 42 prázdných nebytových prostor (nedostatek 

parkovacích míst v dané lokalitě) 

 Václavské náměstí, kde je dobré parkování, je plné obsazení nebytových prostor 

↦ prioritou OV parkoviště v ul. Uhelná (oživení Tylovy ulice) 

 v případě var. 1 omezení parkování, OV se přiklání k var. č. 3 

 člen OV pan Šalátek přednesl návrh na uskutečnění veřejného projednání „doprava 

v klidu“ 

 další prioritou OV je oprava povrchu vozovky v Roháčově ulici (záplatiště), která je 

turistickou tepnou 

 chybí důmyslné turistické značení, nalezení vizuálního stylu 21. st. 

https://denikn.cz/585063/tri-vykricniky-tri-carky-sipka-ceska-mesta-hledaji-moderni-

vizualni-identitu/ 

https://www.najbrt.cz/ 

https://denikn.cz/585063/tri-vykricniky-tri-carky-sipka-ceska-mesta-hledaji-moderni-vizualni-identitu/
https://denikn.cz/585063/tri-vykricniky-tri-carky-sipka-ceska-mesta-hledaji-moderni-vizualni-identitu/
https://www.najbrt.cz/


 myšlenka turistických tras dle tématu (gastro, rodiny s dětmi,…), forma mobilní 

aplikace či tematických map 

 

2. Kamera na náměstí na hotelu Mědínek 

- kamera zabírá náměstí, co monitoruje? 

- komu patří? 

- žádáme o prověření tohoto bodu, jestli je v souladu se zákonem 

 

3. Park pod Vlašským dvorem 

- chybí údržba zeleně, Technické služby nemají kapacitu (podhodnocené) 

- OV nabízí pomoc s rekultivací dětmi vyšlapané skalky 

- toalety nejsou dostatečně udržovány 

↦ návrh řešení: 1 úvazek (údržba parku, hlídač) 

 

 

4. Vánoční akce OV KHVM 

- 27. 11. 10 hod – věšení ozdobiček v parku pod Vlašským dvorem společně 

s klienty Charity 

- 4. 12. – stánek OV na nám. 10-20 hod – propagace akce Pečeme s Osadou 

- Pečeme s Osadou 17. 12. (rozvoz LDN, domov důchodců, paliativní péče), 16. 12. 

(balení), přání zajistí Kristýna (ZŠ Kamenná stezka), krabičky dodá papírnictví p. 

Černý  

- 19. 12. neděle, 17-19 hod – akce Sejdeme se u svařáku 

 

5. Vyřazení neaktivních členů  

- p. Procházka Bohuslav, pí. Švedíková Šárka, Turková Pavla 

- postupně budou neaktivní členové nahrazováni aktivními členy 

 

6. Finance OV KHVM 

- bylo by dobré mít možnost peníze převádět do dalšího roku 

- hodně položek nejde zařadit 

Na základě kontroly účastni na zasedáních OV, účastni na akcích pořádaných osadním 

výborem včetně online vyjadřování k zaslaným materiálům byli navrženi na odvolání z OV 

tito členové: 

Bohuslav Procházka- účast pouze na ustavující schůzi OV 

Šárka Švedíková- účast pouze na ustavující schůzi OV  

Pavla Beukers Turková- účast pouze na ustavující schůzi OV (momentálně mimo ČR) 

 

Dále k 15.12 rezignoval na svou funkci Jan Vopěnka z důvodu časového vytížení a 

aktivitám v Junáku. Přesto nabízí OV spolupráci. 

Členům OV byli představeni zájemci o členství v OV, někteří již pomáhali při akcích 

pořádaných OV. Tomáš Jursík, Jan Bílý, Jakub Skyva, Adéla Buřičová 

 

Členové OV souhlasí s podáním návrhu ZM na výměnu členů osadního výboru. 

 



 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

Osadní výbor Vnitřní město 

žádá o informaci, zda kamera umístěná na Palackém náměstí, která zabírá i soukromé domy je 

provozována v souladu ze zákonnými pravidly. 

 

d o p o r u č u j e 

Zastupitelstvu města Kutná Hora 

O d v o l a t   č l e n a  osadního výboru: 

Bohuslava Procházku, Šárku Švedíkovou, Pavlu Beukers Turkovou  

 

P ř i j m o u t   r e z i g n a c i  člena OV Jana Vopěnky  

 

j m e n o v a t   č l e n e m  Osadního výboru Vnitřní Město 

Tomáše Jursíka, nar. 30. 7. 1968, bytem Jakubská 2, Kutná Hora Vnitřní Město 

Ing. Jana Bílého nar. 23. 2. 1960 bytem Husova 152, Kutná Hora Vnitřní Město 

Jakuba Skyvu nar. 23. 10. 1998, bytem Hradební 579/4, Kutná Hora Vnitřní Město 

Adélu Buřičovou nar. 19. 8. 2003, bytem Náměstí Národního odboje 704, Kutná Hora 

Vnitřní Město 

 

 

Zapsal: Kristýna Svobodová 

 

Ověřil: Jana Buřičová 


